

尊贵的客户：

有关 证券及期货账户之风险披露声明 的修订

兹通知 阁下，我司对《证券及期货账户之风险披露声明》（下称条款及细则）作出了修订，有关修订于 2024 年 2 月 25 日起生效。阁下欲阅览修订之条款及细则，请浏览我司网址 <https://www.swhyhk.com/tc/forms-download>。敬请 阁下仔细阅读修订之条款及细则，如有任何问题，欢迎 阁下联络我司或征求独立意见。阁下亦可致电我司服务热线以索取最新之条款及细则之小册子。若 阁下继续使用我司的交易服务，则会被视为接受此修订之条款及细则。

阁下如对上述安排有任何疑问，欢迎在办公时间内致电客户服务热线 (852) 2250 8298 查询。

在此，再次感谢 阁下过往及今后对我司之支持！

申万宏源证券(香港)有限公司

申万宏源期货(香港)有限公司

谨启

2024 年 2 月 23 日

本函由电脑打印，毋须签署。如有争议，内容以英文本为准。

Dear Valued Customer,

Amendment to the Risk Disclosure statements and disclaimers of Securities and Futures for the Account

We would like to inform you that the Risk Disclosure statements and disclaimers of Securities and Futures (collectively known as “Revised Terms and Conditions”) have been amended with effect from 25 February 2024. You can read the Revised Terms and Conditions by visiting our website at <https://www.swhyhk.com/en/forms-download>. Please contact us if you need any clarification or you may seek for independent advice if necessary. Alternatively, you can also contact our Customer Services Hotline to obtain a booklet of the Revised Terms and Conditions. If you continue to use our dealing services, you are deemed to have accepted the Revised Terms and Conditions.

Should you have any queries, please call our Customer Services Hotline at (852) 2250 8298 during office hours.

We thank you for your continuous support and we shall continue to extend the best services to you as we have done in the past.

Yours faithfully,

Shenwan Hongyuan Securities (H.K.) Limited

Shenwan Hongyuan Futures (H.K.) Limited

23 February 2024

This letter is computer-generated and requires no signature. The English version shall prevail in the event of conflict.